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Aan de leden van Provinciale Staten 

 

Toelichting vragensteller 

De fractie van de Partij voor de Dieren heeft kennisgenomen van de correspondentie 

tussen Gedeputeerde Staten en de Stichting ROVER Holland Rijnland.  

Provinciale Staten zijn op de hoogte gesteld via de ter kennisname stukken van de 

commissie Vervoer en Milieu (stuk 3t, d.d. 24 augustus 2011). De fractie van de Partij 

voor de Dieren heeft enkele vragen over de financiën en budgetteringen bestemd voor 

de RijnlandRoute en de RijnGouweLijn. 

Wij verzoeken u de vragen, indien mogelijk, te beantwoorden voor de commissie-

vergadering Vervoer en Milieu van 19 oktober 2011. 

 

1. Blijkens voornoemde brief van Rover Holland Rijnland van 17 juli 2011 heeft u de 

stuurgroep RijnGouweLijn laten weten dat er 153 miljoen euro van de uitgetrokken 

budgetten voor de RijnGouweLijn zullen worden herbestemd voor de RijnlandRoute. 

Is het juist dat u deze brief met desbetreffende boodschap aan de Stuurgroep 

RijnGouweLijn geschreven heeft? 

 

Antwoord 

Ja, deze brief is op 5 juli 2011 aan de Stuurgroep RijnGouweLijn verzonden. 

Deze brief is op dezelfde dag ook in afschrift aan de leden van Provinciale Staten 

verzonden. 

 

2. In voornoemde brief aan de stuurgroep staat dat het gaat om onder andere een 

bedrag van 96 miljoen euro. Is het juist dat bij de collegeonderhandelingen is over-

eengekomen om dit bedrag aan het budget van de RijnGouweLijn te onttrekken om 

aan de RijnlandRoute toe te voegen? 

 

Antwoord 

Nee, in de collegeonderhandelingen is er geen bedrag definitief overeengekomen. De 

hoogte van het bedrag kan nog worden bijgesteld. Op dit moment worden verschil-

lende alternatieven besproken met partners wiens bijdrage mede bepalend is voor de 

realisatie van de scopewijziging van de RijnGouweLijn.  
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Zoals vermeld in de brief aan de Stuurgroep is het bedrag van 153 miljoen euro, 

bestaande uit 57 miljoen euro (dat medio 2010 al was aangekondigd om te kunnen 

worden verschoven door het traject tussen ESA/ESTEC en Noordwijk voorlopig niet 

aan te leggen) en de 96 miljoen euro, richtinggevend in de beoordeling van de 

verschillende alternatieven voor de RijnGouweLijn. 

 

3. De Minister van Infrastructuur en Milieu heeft extra gebiedsgelden ter beschikking 

gesteld die nog aan ofwel de RijnGouweLijn ofwel RijnlandRoute moesten worden 

toegedeeld. Komen deze extra gebiedsgelden overeen met het voornoemde bedrag 

van 96 miljoen euro in de brief aan de Stuurgroep? 

 

Antwoord 

Nee, de Minister van Infrastructuur en Milieu heeft een bedrag van 97 miljoen euro als 

gebiedsbudget beschikbaar gesteld voor de realisatie van de RijnGouweLijn en de 

RijnlandRoute. Ten tijde van de collegeonderhandelingen was al duidelijk dat dit niet 

voldoende was om beide projecten inclusief de onzekerheidsmarges financieel te 

dekken. Zowel het Rijk als de coalitiepartners hebben de overheveling mogelijk 

gemaakt met het oog op de realisatie van de RijnlandRoute en een scopeaanpassing 

van de RijnGouweLijn 

 

4. Volgens het Meerjarenplan Provinciale Infrastructuur 2011-2025 zijn de gereserveerde 

bedragen voor de RijnGouweLijn vooralsnog niet gewijzigd. Daarnaast is er nog eens 

100 miljoen euro extra - uit eigen provinciale middelen - uitgetrokken voor de Rijnland-

Route.  

Is het juist dat de opsteller van de brief aan de Stuurgroep ten onrechte heeft ver-

ondersteld dat de 100 miljoen euro aan extra eigen middelen aan het budget voor de 

RijnGouweLijn zijn onttrokken? 

 

Antwoord 

De opsteller van de brief heeft deze veronderstelling niet gedaan. Zie antwoord op 

vraag 3. 

 

5. Op welke wijze is over deze overheveling door het college gecommuniceerd naar 

Provinciale Staten en naar de Stuurgroep RijnGouweLijn? 

 

Antwoord 

Dit is gebeurd door middel van de brief van 5 juli 2011 aan de Stuurgroep 

RijnGouweLijn. Deze brief is op dezelfde dag ook in afschrift aan de leden van 

Provinciale Staten verzonden.  

Zoals verwoord in het antwoord op vraag 2 is het bedrag van de overheveling 

indicatief genoemd om te gebruiken als richtinggevend voor het uitwerken van 

alternatieven. Definitieve besluitvorming hierover zal in Provinciale Staten 

plaatsvinden. 
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6. Bent u ingeval het nog niet gecommuniceerd is, bereid om de Stuurgroep 

RijnGouweLijn en Provinciale Staten nader te informeren over de onjuistheid hetgeen 

bij de collegeonderhandelingen is overeengekomen, namelijk dat er 96 miljoen euro 

aan de RijnGouweLijn ten behoeve van de RijnlandRoute zal worden herbestemd? 

Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord 

In de collegeonderhandelingen is het bedrag van 96 miljoen euro indicatief genoemd, 

maar is niets definitief overeengekomen. Op dit moment worden verschillende 

alternatieven besproken met partners wiens bijdrage mede bepalend is voor de 

realisatie van de scopewijziging van de RijnGouweLijn.  

 

7. Kunt u, indien de overheveling van de genoemde gelden juist is, nader toelichten 

waarom het college voor deze overheveling van de RijnGouweLijn naar de 

RijnlandRoute heeft gekozen? 

 

Antwoord 

Met het voorstel voor de overheveling van de genoemde gelden voeren Gedeputeerde 

Staten een voornemen uit dat is neergelegd in het Hoofdlijnenakkoord 2011-2015. De 

overheveling is een afspraak tussen de partijen die het Hoofdlijnenakkoord hebben 

opgesteld. Het college van Gedeputeerde Staten is daarna gevormd en geven hier nu 

nadere uitvoering aan. 

 

8. Kunt u een overzicht geven welke budgetten nog beschikbaar zijn voor de 

RijnGouweLijn, en voor welke bedragen inmiddels harde contractuele verplichtingen 

zijn aangegaan? 

 

Antwoord 

De budgetten die nog beschikbaar zijn voor de RijnGouweLijn staan vermeld in het 

MPI 2011-2025. Het gaat om de volgende bedragen: 

- RijnGouweLijn Oost: 398,4 miljoen euro. 

- RijnGouweLijn West: 203,1 miljoen euro. 

Een eventuele overheveling naar de RijnlandRoute zal na een besluit door Provinciale 

Staten worden verwerkt. De bedragen in het MPI zijn gebaseerd op de vigerende 

bijdragen van de gemeenten en de regio, zoals die voortvloeien uit de bestuurs-

overeenkomsten en de bijdrage van het Rijk. Bijstelling van de afspraken kan tot 

bijstelling van de bedragen in het MPI leiden.  

Er is een totaal bedrag van 110 miljoen euro gefactureerd dan wel verplicht. 

 

 

Den Haag, 29 november 2011. 

 

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland, 

wnd. secretaris,                                          voorzitter, 

 

M.M. van der Kraan                                    J. Franssen 

 

 


